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Tilstandsrapport for grunnskulen i Radøy 2018  
 
Saksopplysingar: 
Det er fastsett i opplæringslova og privatskulelova at skuleeigarar pliktar å utarbeide ein årleg 
rapport om tilstanden i opplæringa. I Stortingsmelding nr. 31 (2007-2008) går det fram at det er 
viktig at styringsorgana i kommunar og fylkeskommunar har eit bevisst og kunnskapsbasert forhold 
til kvaliteten på grunnopplæringa. Dette er nødvendig for å følgje opp utviklinga av sektoren på ein 
god måte. Rapporten om tilstanden i opplæringa skal omhandle læringsresultat, fråfall og 
læringsmiljø. Den årlege rapporten skal drøftast av skuleeigaren, dvs. kommunestyret, fylkestinget og 
den øvste leiinga ved dei private grunnskulane (jf. opplæringslova § 13-10 andre ledd).  
 
Tilstandsrapporten for grunnskulen i Radøy må sjåast på som ei løypemelding inn mot det 
utviklingsarbeidet som kommunen har sett i gang. 
Tilstandsrapporten ligg vedlagt. 

 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Formannskapet tek tilstandsrapporten for grunnskulen i Radøy 2018 til orientering. 

 
 
 

Formannskapet i Radøy - 003/2019 
FS - handsaming: 
Kommunalsjef Olaf M. Hella gav ei grundig innføring i tilstandsrapporten for grunnskulen i Radøy, og 
svara på spørsmål. Han sa at resultata som kjem fram i rapporten viser at grunnskulen i Radøy er på 
rett veg og at ressursar som er sett på bestemte felt har gitt resultat. Mellom anna peika han på 
svært gode resultat i arbeidet mot mobbing, noko som også dannar eit godt grunnlag for læring. 
Kommunalsjefen sa at han er trygg på at det arbeidet som er starta vil gje ytterlegare positive 
resultat. 
Formannskapet rosa administrasjonen for arbeidet med den framlagde tilstandsrapporten. Radøy-
skulane har meir bruk av spesialundervisning enn landsgjennomsnittet, og det vart drøfta om kva 
tiltak som kan vera aktuelle for å få omfanget av spesialundervisninga ned. 
 
Ordførar Jon Askeland sette fram følgjande endringsframlegg: 



Formannskapet tek tilstandsrapporten for grunnskulen i Radøy 2018 til orientering. 
Kommunestyret rosar arbeidet og utviklinga i Radøyskulen, og gjev honnør til elevar, tilsette og 
heimane. 
 
Ordføraren sitt endringsframlegg vart sett opp mot rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
Ordføraren sitt framlegg fekk 7 røyster mot 0, og vart vedteke. 
 

FS - vedtak: 
Tilstandsrapporten for grunnskulen i Radøy 2018 vert teke til orientering. 
Kommunestyret rosar arbeidet og utviklinga i Radøyskulen, og gjev honnør til elevar, tilsette og 
heimane. 
 
 

Kommunestyret i Radøy - 004/2019 
KS - handsaming: 
Kommunalsjef Olaf M. Hella sa at arbeidet med trygge og gode læringsmiljø er viktig, og at auka 
fokus på dette vil vera ein viktig føresetnad for vidare læringsarbeid på skulane. Han slo fast at 
kommunen må sjå arbeidet med born og unge i ein heilskap, der både kultur, musikk og idrett er 
viktige område.  
Han sa at rapporten gir gode signal om at det vert jobba godt i skulane. Læringsmiljøet er blitt betre, 
og han viste til oppløftande resultat i arbeidet mot mobbing på alle skulane. I tilstandsrapporten er 
det lagt inn mål  - i denne presentasjonen er det også tatt med eit punkt om at "Ingen elevar skal 
oppleva å verta krenka over tid på skulen". 
 
Det er eit mål at utviklinga på nasjonale prøvar for 5.-8. trinn skal følgja nasjonalt snitt, og at 5. trinn i 
2020 skal ha mål om 50 poeng på nasjonale prøvar.  Utvikling på nasjonale prøvar frå 8.-9. trinn skal 
vera på fire poeng. Innan 2022 skal resultatet for grunnskulepoeng løftast til 40 poeng i snitt for 
gutane. Kommunalsjefen er bekymra over det store spriket mellom gutar og jenter i 
grunnskulepoeng, noko som er ei utfordring både lokalt og nasjonalt. Han ser behovet for å setja inn 
tiltak for at gutane skal koma på eit høgare nivå. 
Tilstandsrapporten legg også opp til tidleg innsats og tiltak for å stimulera språk og leseutvikling frå 
barnehage ut grunnskule. 
Tilstandsrapporten og utviklinga i Radøy-skulane vekte begeistring i kommunestyret, som omtalte 
dette som ein informativ løyperapport. 
Sara Sekkingstad (SP) gav uttrykk for glede over at skulane ser ut til å lukkast godt med 
læringsmiljøarbeidet. Ho berømma dei tilsette i skulane for det gode arbeidet som vert gjort. Ho er 
framleis noko uroa over lesekompetansen og slo eit slag for å bruka biblioteket og få opp lesegleda. 
 
Ordførar Jon Askeland sa i ei oppsummering at Radøy-skulane no er på eit nivå som kommunestyret 
som skuleeigar kan vera stolt av. 
 
Kommunestyret vedtok formannskapet si tilråding. 
 

KS - vedtak: 
Kommunestyret tek tilstandsrapporten for grunnskulen i Radøy 2018 til orientering. 
 
Kommunestyret rosar arbeidet og utviklinga i Radøyskulen, og gjev honnør til elevar, tilsette og 
heimane. 
 
 
Vedlegg: 



Tilstandsrapport for grunnskulen i Radøy 2018 ___ 
 


